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Abstract (en)
[origin: US2015033899A1] A control element for an industrial truck with two control levers (12, 14) and at least one switch (22, 24) arranged
between the control levers, wherein the control levers (12, 14) are designed respectively for a biaxial movement (K) and are distanced from each
other spatially such that the control levers, with the fingers of a hand positioned between the levers without grasping, and the at least one switch
between the control levers can be operated.

Abstract (de)
Bedienelement für ein Flurförderzeug mit zwei Bedienhebeln (12, 14) und mindestens einem zwischen den Bedienhebeln angeordneten Schalter
(22, 24), wobei die Bedienhebel (12, 14) jeweils für eine zweiachsige Bewegung (K) ausgebildet und derart räumlich voneinander beabstandet
sind, dass mit einer zwischen den Hebeln positionierten Hand mit den Fingern die Bedienhebel ohne Umgreifen und der mindestens eine Schalter
zwischen den Bedienhebeln betätigbar sind.
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